
Zapisnik Sveta staršev. 

2.sklic Sveta staršev je potekal v živo in preko aplikacije ZOOM 

dne 21.02. 2023 med 17.30 in 18.45 uro 

 

Dnevni red: 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti (ravnateljica).  

 

Seznam izvoljenih predstavnikov: 

ENOTA ODDELEK (VPO-dipl.vzg.) IME IN PRIIMEK 
PREDSTAVNIKA 

 

DOLINCA Maja Petan Majcen Jurij Sluga Odsoten-brez oprav 
Urška Mastnak Rok Jenko Prisoten  
Nataša Kutin Nejc Grošelj Odsoten-brez oprav 
Romana Povh Taja Košica Prisotna  
Jožica Marinko Irena Vozel Odsotna, oprav  
Sandra Potušek Maja Jenko Prisotna  
Maja Meserko Tina Drobnič Prisotna  

SONČEK Sanja Funkel Maja Železnik Odsotna, oprav 
Daša Sirše Anja Rakar Prisotna  
Mirjam Rupar Simona Hafner Prisotna 
Daša Urana Dejan Gojić Prisoten 
Tanja Kontrec Nina Juratovec Odsotna, oprav 

LUČKA Nataša Babič Andrej Koritnik Prisoten  
Nika Funkl Mateja Rozman Prisotna 
Helena Napret Miroslava Mekše Prisotna  
Veronika Anžur Maja Blatnik Prisotna preko ZOOM  

 

Pripomba prisotnih je bila, da se naj starše, ki so predstavniki, a še niso bili na nobeni seji, 
pozove, ali se bodo sej udeleževali ali ne – in dali v tem primeru prednost nekomu drugemu.  

 
2. Pregled zapisnika prve seje. 

 

SKLEP 1: Zapisnik se potrdi. 

Ravnateljica je glede na zapisnik prve seje povedala, da želi, da se starši pogovarjajo z vzg. 
timom svojega otroka sproti, da rešujejo težave sproti, takoj, ko nastanejo in za reševanje ne 
čakajo na Svet staršev, saj je takrat za reševanje nekaterih težav prepozno (sploh tistih, ki so se 
zgodile le 1x in so starše obremenjevale potem še nekaj tednov/mesecev, preden so jih podali 

 



na Svetu staršev). Svet staršev rešuje zadeve, ki se pojavljajo nenehno, cel čas, po tistem, ko so 
starši že večkrat posredovali, pa ni bilo rešitve. 

Glede nadstandardnih storitev imamo zdaj angleščino. Ob začetnih organizacijskih težavah 
menimo, da bodo srečanja lepo stekla. Prijave so še vedno možne, saj skupine niso polne. 
Angleščina po dogovoru lahko poteka na vseh 3 enotah. Zunanja izvajalka je gospa Anita Trobeš, 
vrtec omogoča uporabo prostorov in prevzem otrok iz igralnic (soglasje staršev neposredno 
izvajalki). 

Še vedno ostaja dilema glede vročine. V prvem zapisniku je bilo dodano, da se ob prihodu 
staršev vročina ponovno meri, čemur so jasno nasprotovale vse strokovne delavke v smislu, da 
s e s tem izpodbija njihovo delovanje. Če se vročina nameri, je prav, da se starše pokliče. Skupaj 
s pediatrinjo v Hrastniku smo se dogovorili da v kolikor se starš oglasi, mu pediatrinja napiše 
potrdilo, da se lahko predčasno vrne nazaj v  vrtec (če ni bolan). Starši povedo, da so še vedno 
določene vzgojiteljice, ki (pre)pogosto merijo otrokom vročino in jih pošiljajo domov tudi, če so 
otroci 'vročični' zaradi telesne dejavnosti ipd. (enota Dolinca!). Ravnateljica pove, da je zelo 
malo primerov staršev, ki se ne držijo dogovorov (mogoče 2-3 starši v celotnem vrtcu), da pa 
statistika prisotnosti otrok teh staršev kaže, da so izredno malo odsotni (do 15 dni v celem letu, 
vključno z dopustom). Po Svetu staršev v jeseni je bilo posredovano obvestilo o dogovoru vrtca 
s pediatrinjo in obvestilo iz NIJZ. Če ima otrok vročino, se lahko vrne 48 ur po tem, ko vročine 
nima več. V kolikor starš smatra, da vročine sploh nima in da je zdrav, se otrok lahko vrne prej 
s potrdilom pediatrinje, da je zdrav. 

 

3. Seznanitev s poslovnim poročilom vrtca 2022 in programom dela za 2023 (na kratko).  
4. Seznanitev s finančnim poslovanjem v letu 2022. 

 

Ravnateljica je starše seznanila s poslovnim poročilom s kadrovskim načrtom, računovodskim 
poročilom in dvigom EC vrtca. 

Ravnateljica je povedala, da so se cene živil v primerjavi s preteklim letom (vsa primerjava je 
delana na zadnjo tretjino leta 2021 in zadnjo tretjino leta 2022, saj sta smiselni za primerjavo, 
ker ni bilo več epidemije) dvignile za 67%. Masa plač je narastla za skoraj 20.000€, materialni in 
nematerialni stroški pa so ostali skoraj enaki. To so tudi edini stroški, na nekatere izmed njih 
lahko v vrtcu vplivamo s porabo (ne moremo vplivati na ogrevanje, elektriko, porabo vode; 
lahko pa vplivamo na porabo drobnega inventarja, did. sredstev itd.). Vse to smo tudi storili, da 
smo zmogli še vedno kakovostno delovati, a se je vse skupaj vseeno pokazalo na poslovanju, 
kjer od jeseni dalje ne moremo več poravnavati naših dolgov do dobaviteljev hrane, storitev 
ipd. Iz navedenega je bila EC vrtca nujna. Dvig bo od 1.3.2023 dalje, v povprečju se bo staršem 
poznalo na položnicah med 35€ in 55€ (od aprila 2023 dalje), odvisno od plačnega razreda, v 
katerega so umeščeni. Dvig cene je potrdila občina ustanoviteljica na občinski seji 2.2.2023. 

5. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrali v nabiralnikih. 



V nabiralnikih in v zvezku jih ni. Gospod Gojič je pohvalil odličen prehod otrok iz skupine Škrati 
v skupino Ježki, ki se je zgodil z odprtjem enote Sonček. Povedal je, da so se vzgojiteljice zelo 
angažirale pri tem prehodu (spremembi), da omogočajo otroku mehki prehod, še vedno 
dnevno druženje s prijatelji iz prejšnje igralnice in tudi sodelovanje v aktivnostih v novi. Tako 
otroci ob tem niso čutili posebnega stresa oz imeli posebnih težav. 

6. Dejavnost Sklada vrtca 

Na RS v februarju smo razdelili prazne položnice za sklad vsem staršem, skupaj s pojasnilom, kaj 
je sklad, kdo sestavlja upravni odbor ipd. S strani zaposlenih je prišlo veliko pobud za različne 
aktivnosti, ki se bodo v večini pričele izvajati z naslednjim šolskim letom. Letos sta dve 
vzgojiteljici podali pobudo za mamice v obliki druženj (priponka). Kako se bo upravni odbor 
spoprijemal z vlogami in vsem ostalim, bomo videli sproti, saj je to začetno delovanje sklada in 
bo verjetno še veliko novih idej, kako delovati. Trenutno je stanje sklada 200€. 

7. Razno 

Starši še vedno predlagajo, da se naj večina dejavnosti v igralnicah v naprej načrtuje, da si sami 
lažje prilagodijo delovne obveznosti in pridejo v vrtec, ko so povabljeni (1 teden prej je res 
malo). Ravnateljica bo ponovno opozorila strok. delavce, naj se poslužujejo vnaprejšnjega 
načrtovanja in o tem sproti obveščajo starše na oglasnih deskah/po elektronskih naslovih 

Starši na enoti Lučka prosijo za ureditev dovozne poti (pot do vrtca mimo ograje igrišča je polna 
globokih luž ob vsakem dežju). Ravnateljica bo predlog posredovala občini ustanoviteljici. 

Starši iz enote Lučka predlagajo, da se v primeru daljših odsotnosti obeh zaposlenih v igralnici 
to v naprej upošteva (če je to mogoče). V njihovem primeru se bo po njihovih navedbah namreč 
zgodilo, da bosta hkrati odsotni obe delavki. Ravnateljica je pojasnila, da na takšne odsotnosti 
nima vpliva, niti vnaprejšnjega vpogleda, bo pa to skušala upoštevati pri razdelitvi kadra v 
naslednjem šol. letu. 

Starši iz enote Dolinca spet predlagajo izvedbo pločnika pri parkirišču, saj je kljub zamiku ograje 
proti igrišču vrtca le-ta še vedno nedokončan. Ravnateljica pojasni, da je že obvestila o tem 
občino ustanoviteljico, ta pa pristojne, a se še nič ni uredilo. Ravnateljica bo skušala ponovno 
urgirati. 

Dogovorili smo se, da je naslednje srečanje Sveta staršev 7.6.2023. 

 

Srečanje smo zaključili ob 18.40 uri. 

 

Zapisala po snemalniku (soglasje za snemanje je vseh prisotnih): Mojca Perić 

 


